
Beste verantwoordelijke ministers,
Bij deze maak ik bezwaar tegen het voornemen om vanaf 2020, bij een overschrijding van het fosfaat 
plafond, een korting toe te passen op pluimvee eenheden.
Al meer als 15 jaar zorg ik er met mijn bedrijf ervoor dat er geen kruimel kippenmest op de 
Nederlandse akkers terecht komen. Om deze export van onze mest duurzamer te maken hebben we 
fors geïnvesteerd in ons bedrijf zodat onze mest Nederland als hoogwaardige mestkorrel verlaat. 
Hiermee garanderen we dat we onze kippenmest nog in lengte van jaren kunnen blijven exporteren.
Als Nederlandse pluimveesector zorgen we ervoor dat maar liefst 93% van onze mest op een 
verantwoorde wijze geëxporteerd wordt of ingezet wordt voor energieproductie. De geëxporteerde 
mestkorrels en as uit de energieproductie zijn een zeer gewaardeerde meststof wereldwijd. 
Wij als pluimveesector zitten ruim onder ons fosfaatplafond, omdat de geëxporteerde mest hiermee 
verrekend MOET worden. Ieder logisch denkend mens snapt dit. De overheid kent deze feiten en zal 
op basis hiervan ook haar besluiten moeten nemen.
Ik ben het er volledig mee oneens dat wij als pluimveesector op draaien voor problemen van andere 
sectoren. Wij hebben het al jaren heel goed voor mekaar dus moeten we hier ook niet voor gestraft 
worden dmv korten op de pluimvee eenheden.  Het is tijd voor eerlijkheid en geen rare politieke 
spelletjes. Het is toch ongehoord dat een sector die alles goed voor elkaar heeft gestraft gaat worden?  
Welke ouder (minister) straft haar kind omdat het goed zijn best doet én goede resultaten laat zien?
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